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Hei, dere var ute etter innspill om hvordan man kan bedre villreinens situasjon blandt anna i 
mitt nærområde, Setesdal Ryfylkeheiane.  
  Her er den største utfordringa, hyttebygging. Det blir trykt inn hytter absolutt alle steder. 
Etter et frislipp av antall fritidsbosteder som kan etableres så ser jeg mørkt på framtida for 
ikke bare villrein, men dyreliv generelt og også livskvaliteten for lokalbefolkning. Der noen få 
ofrer muligheter for rekreasjon for mange. Det burde bli stopp på alle nye hyttefeltprosjekt og 
mange godkjente tiltak bør virkelig vurderes på nytt. Dette på grunn av den ekstra trafikken 
det vil medføre av hytteinnbyggere viss bein har forlatt bakken for lenge siden, med 
forsøpling og dårlig framferd i naturen. 
  Ett annet tiltak er å stoppe alle høgfjells skiløyper da mange av de går i områder som 
villrein bruker hele året. Jeg har sett utallige videoer der folk filmer villrein på sin ferd mot 
kalvingsplasser når de er på sine skiturer i påska. 
 
Tor Hoslemo 


